
Zápis ze schůze HV SRPŠ 23. 1. 2019 
 

1. Informace o nultém kole Grantového systému GJN. Podány 2 granty, jeden nevyhověl 

formálně. 

2. Informace o zamýšleném zastřešení druhého atria školy – slovo pí ředitelky. Škola shání 

finance, obrátí se na zřizovatele a i k dalším možnostem. Obrací se s žádostí i na rodiče, zda 

by nevěděli o nějakých dalších možných prostředcích (sponzorské dary firem atd.).  

Nicméně jsou tu nenadálé akutnější investice. Ve škole nejezdí výtah – nutná oprava. S tím 

souvisí zamýšlené přestěhování knihovny do přízemí (do učebny 004). Stávající knihovna se 

přemění na učebnu. 

3. Nabídka pro studenty. Jedna naše bývalá studentka nabízí za úplatu kurz finanční 

gramotnosti a základů podnikání. Studenti byli informováni učiteli a letákem na nástěnce, 

informujeme i rodiče.  

4. Volba nové předsedy SRPŠ a dovolby do Školské rady. Pan Havel letos končí, bude třeba zvolit 

jeho nástupce. Volba předsedy proběhne na příští schůzce HV SRPŠ v dubnu. 

5. Informace paní ředitelky o odchodu jednoho francouzského lektora z GJN a řešení této 

situace. 

6. 29. 4. se koná slavnostní koncert k 25. výročí znovuobnovení hudebního souboru GJN 

v kostele sv. Salvátora (u Španělské synagogy). 

 

 

Zapsal: J.K. 


